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Protokół nr 2/2023 

z XLVIII Sesji Rady Gminy 

z dnia 29 marca 2023 roku 

 

Skład Rady: 15, obecnych 15 (według załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Hanna Grotek – Skarbnik Gminy  

3. Marcin Pawlak – Dyrektor ZGK 

4. Mirosław Pańczyk – radca prawny  

5. Urszula Kopycka – kierownik GOPS  

A także sołtysi oraz mieszkańcy.  

Pkt 1.  

Pan Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, rozpoczął obrady XLVIII Sesji Rady Gminy 

Belsk Duży, odczytał proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Ślubowanie radnej 

3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

4. Wystąpienie radnych Powiatu Grójeckiego 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/2018 w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Stałych 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych oraz efektów jego realizacji. 

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

Pkt 2.  

Pani Mariola Konarska złożyła ślubowanie jako radna.  

Pkt 3.  

Pan Władysław Piątkowski zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie punktu Podjęcie uchwały w 

sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania przy realizacji Mazowieckich 

Strukturalnych Inwestycji Terytorialnych na terenie Żyrardowskiego Obszaru Funkcjonalnego.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał porządek obrad ze zmianą:  

1.  Otwarcie obrad. 
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2. Ślubowanie radnej 

3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

4. Wystąpienie radnych Powiatu Grójeckiego 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/2018 w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Stałych 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych oraz efektów jego realizacji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania przy realizacji 

Mazowieckich Strukturalnych Inwestycji Terytorialnych na terenie Żyrardowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego 

13. Zapytania i wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła zmianę w porządku obrad.  

Pkt 4.  

Pan Adam Balcerowicz  

Pogratulował nowej radnej, życząc sukcesów i powodzenia.  

Poinformował wydarzeniach w powiecie: odbyły się dwie sesje – zwyczajna i nadzwyczajna. Sesja 

nadzwyczajna odbyła się na wniosek klubu PiS w sprawie budowy linii kolejowych do Centralnego 

Portu Lotniczego. Przedstawiony przez radnych projekt uchwały nie został przyjęty. Podkreślił, że jest 

bardzo dużo niejasności związanych z planowaną inwestycją. Dodał, że odbyła się wspólna Komisja 

Drogowa i Rolnictwa, na którą zaproszono przedstawicieli CPK oraz firmy projektującej – nikt nie wziął 

udziału. Powiat podjął uchwałę o kategorycznym sprzeciwie wobec autostrady A50. Udzielił informacji 

na temat prac drogowych – trwają prace na drodze Sadków-Lewiczyn, na drodze Stara Wieś – Błędów 

rozpoczęły się prace – są zbierane pobocza. Niedługo powinien zostać ogłoszony przetarg na drogę 

Rosochów-Rożce. Dodał, że trwają prace na obiektach sportowych, trwa remont w szpitalu w Grójcu 

oraz na placu. Planowany jest remont oddziału neurologicznego. Poinformował, że samorząd Nowego 

Miasta nad Pilicą zwrócił się z wnioskiem o przejęcie roli operatora szpitala w Nowym Mieście. 

Poinformował, że Powiat rozstrzygnął konkurs na wsparcie dla organizacji pozarządowych – z terenu 

gminy otrzymały 4 organizacje.  

Pan Adolf Maciak 

Wyraził chęć uzupełnienia informacji na temat sesji nadzwyczajnej. Poinformował, że w przekonaniu 

klubu wybrali najlepszy wariant, aby linia kolejowa przebiegała w ramach istniejących torów. Ponieważ 

nie powoduje podziału gospodarstw mieszkańców. Dodał, w sprawie szpitala w Nowym Mieście, że 

samorząd ma koncepcje wejścia we współpracę ze szpitalem na Szaserów. Niewątpliwie było by to z 

korzyścią dla mieszkańców, ale jest za dużo niewiadomych. Są zobowiązania, jest majątek, trzeba to 

jakoś uregulować.  
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Dodał, że koncepcja Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego jest zasadna, ponieważ Szpital w Nowym 

Mieście ma przestrzeń na takie zadanie.  

Pani Marzanna Karaluch  

Zwróciła się z prośbą o wycinkę akacji przy drodze powiatowej Skurów – Wilczogóra w miejscowości 

Belsk Mały. Akacje wchodzą w drogę, są suche i zagrażają bezpieczeństwu.  

Pani Małgorzata Katana  

Dodała, że na skrzyżowaniu wspomnianej drogi i drogi wojewódzkiej 728 jest kałuża, która robi się po 

każdym intensywniejszym deszczu. W tej chwili to jest lodowisko, i dodatkowo łamie się tam już asfalt.  

Pan Grzegorz Janota  

Zwrócił się z prośbą o naprawienie nawierzchni w miejscowości Lewiczyn, na wysokości straży 

pożarnej jest dołek, który robi się niebezpieczny.  

Pan Bogdan Zakrzewski  

Ponowił kwestię mostu na pograniczu Oczesał i Lewiczyna, gdzie jedna strona się opuściła i jest to 

niebezpieczne przy mijaniu. Dodał, że na drodze powiatowej od Skurowa do Traktu pojawiły się doły 

w nawierzchni i należy je załatać.  

Pan Zbigniew Byrski  

Poprosił o naprawę wyrwy na zjeździe z drogi w Bodzewie w kierunku Lewiczyna. Dodał, że ciągle stoi 

tam woda.  

Pkt 5.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLVIII/432/2023 

Pkt 6.  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XLVIII/433/2023 

Pkt 7. 

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie. – uchwała Nr XLVIII/434/2023 

Pkt 8.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr XLVIII/435/2023  

Pkt 9.   
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Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XLVIII/436/2023 

Pkt 10.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie. – uchwała Nr XLVIII/437/2023 

Pkt 11.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr XLVIII/438/2023  

Pkt 12. 

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie. – uchwała Nr XLVIII/439/2023 

Pkt 13.  

Pani Paulina Borkowska  

Zwróciła się z pytaniem czy rada będzie podejmowała uchwałę w sprawie linii kolejowej do Centralnego 

Portu Komunikacyjnego.   

Pan Bogusław Sikorski  

Jeśli będzie projekt to rada się zajmie tematem.  

Pan Władysław Piątkowski  

Poinformował, że Rada Gminy w Belsku przekazała 2.273.000,00 złotych na współpracę z powiatem. 

W tym 2.168.000,00 złotych na drogi powiatowe. Za te środki można by wykonać 4 drogi gminne. 

Dodał, że jest to duży wysiłek dla budżetu gminy. Podkreślił, że jest chęć współpracy, podziękował, za 

przekazanie środków.  

Poinformował, że Marszałek Województwa uruchomi około 19 programów, w których będzie można 

ubiegać się o środki na zadania. Gmina złożyła wnioski na 14 programów.  

Odniósł się do pytania w sprawie linii kolejowych do CPK. Poinformował, że gmina nie jest stroną 

postępowania. Wpływają zapytania ze spółki o wykazy dróg i inwestycji w planowanych pasach 

kolejowych.  

Odniósł się również do kwestii powstania biogazowni na terenie gminy.  

Pan Adolf Maciak  

Odniósł się do kwestii Centralnego Portu Komunikacyjnego – stwierdzając, że jest to źle robione. Dodał, 

że jest istniejąca linia kolejowa i jedzie się tylko 5 minut dłużej, niż według planu po nowej strasie.  
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Pkt 14. 

Pan Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady XLVIII Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.17 do godziny 12:17  

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 

 


